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Protokół Nr IV/2019 

z Sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 24 stycznia 2019 r. 

IV Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w VIII kadencji odbyła się w dniu 24 stycznia 
2019 r., w godzinach lO^^ - 12̂ 2 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mińsk Mazowiecki, 
ul. Chełmońskiego 14. 

W sesji uczestniczyli Radni Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, Sołtysi Gminy 
Mińsk Mazowiecki, Pan Antoni Janusz Piechoski Wójt Gminy, Pan Radosław Legat Zastępca 
Wójta, Pani Anna Kosobudzka Skarbnik Gminy, dyrektorzy gminnych jednostek 
organizacyjnych, mieszkańcy Gminy, pracownicy Urzędu Gminy i przedstawiciele lokalnej 
prasy. 

Przed oficjalnym otwarciem sesji minutą ciszy uczczono tragicznie zmarłego Prezydenta 
Gdańska Pana Pawła Adamowicza. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył obrady 
IV sesji Rady Gminy, powitał wszystkich przybyłych i stwierdził prawomocność obrad. 

Głosowania jawne imienne podczas sesji odbywają się za pośrednictwem tabletów 
i oprogramowania umożliwiającego niezwłoczne podawanie do publicznej wiadomości sposobu 
głosowania poszczególnych radnych - imienny wykaz głosowania radnych z IV sesji 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 2. 
Uchwalenie porządku obrad sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad IV sesji Rady Gminy 
i zapytał, czy są uwagi lub wnioski - uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia proponowanego 
porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Uchwalenie porządku obrad sesji Rady Gminy 
3. Przyjęcie protokołów z LI, I, II i III sesji Rady Gminy 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od ostatniej sesji Rady Gminy 
5. Sprawozdanie z pracy Rady Gminy w 2018 r. 
6. Rozwój Kultury Fizycznej w Gminie Mińsk Mazowiecki 
7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 rok 
8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu na pokrycie części 

wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi 2222W Dębe Wielkie -
Chrośla - Jędrzejnik - Kędzierak od km 9+905 do km 10+300 wraz z odwodnieniem" 

9. Uchwała w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli i do oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz do klas pierwszych publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Mińsk Mazowiecki 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu i Inwestycji Rady Gminy 
Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

12. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mińsk Mazowiecki Nr XLIX/358/18 
z dnia 23 sierpnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2018 - 2022 oraz zasad 
wynajmowania lokali objętych zasobem 

15. Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Gminie Mińsk Mazowiecki oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania 

16. Uchwała w sprawie intencyjnego poparcia inicjatywy dotyczącej utworzenia przystanku 
kolejowego w miejscowości Grzebowilk, gm. Siennica 

17. Uchwała w sprawie nabycia przez Gminę Mińsk Mazowiecki nieruchomości położonej 
w miejscowości Nowe Osiny 

18. Uchwała w sprawie nabycia przez Gminę Mińsk Mazowiecki nieruchomości położonej 
w miejscowości Targówka 

19. Interpelacje radnych, zapytania i wnioski 
20. Odpowiedzi na interpelacje radnych, zapytania i wnioski 
21. Wolne wnioski 
22. Zamknięcie obrad 
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Punkt 3. 
Przyjęcie protokołów z LI, I, II i III sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są uwagi do przedstawionych projektów protokołów 
- uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady, wobec braku uwag, uznał protokoły za przyjęte. 

Punkt 4. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od ostatniej sesji Rady Gminy 

Wójt - przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności oraz z funkcjonowania Urzędu Gminy 
za okres od ostatniej sesji Rady Gminy. 

Punkt 5. 

Sprawozdanie z pracy Rady Gminy w 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z pracy Rady Gminy w 2018 r. 

Punkt 6. 
Rozwój Kultury Fizycznej w Gminie Mińsk Mazowiecki 

Wójt - przedstawił informację dotyczącą rozwoju Kultury Fizycznej w Gminie Mińsk 
Mazowiecki. 
Pan Piotr MATZANKE Dyrektor Szkoły Podstawowej w Hucie Mińskiej i Prezes RUGBY 
Klub Mazovia - podał informacje dotyczące działalności klubu i planów na przyszłość. 

Punkt 7. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 rok 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - przedstawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały i przypomniała o autopoprawkach dotyczących wprowadzenia do budżetu zadań 
realizowanych w ramach inicjatywy lokalnej. Pani Skarbnik przedstawiła poszczególne 
inicjatywy lokalne. Ponadto zgłosiła autopoprawkę dotyczą zmiany przeznaczenia funduszu 
sołeckiego w Podrudziu zgodnie z decyzją podjętą przez zebranie wiejskie mieszkańców oraz 
autopoprawkę dotyczącą dopisania do poz. 96 w tab. 3a: Budowa oświetlenia na ul. Łąkowej 
w Zamieniu ul. Granicznej - chodzi tu o wykonanie projektu, środki w wysokości 40 tys. zł nie 
ulegają zmianie. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.27.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 8. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

na pokrycie części wydatków związanych z realizacją zadania 
pn. „Przebudowa drogi 2222W Dębe Wielkie - Chrośla - Jędrzejnik - Kędzierak 

od km 9+905 do km 10+300 wraz z odwodnieniem" 

Pani Skarbnik - poinformowała, że zadanie jest planowane w budżecie, pomoc finansowa jest 
udzielana w formie dotacji. Podjęcie uchwały jest formalnie niezbędne do podpisania umowy 
o współpracy. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.28.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 

i do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
oraz do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Mińsk Mazowiecki 

Pan Adam SZCZERSKI Radca Prawny - w odpowiedzi na pytanie i wątpliwości zgłoszone 
podczas prac w komisji poinformował, że podstawa prawna uchwały wskazuje, że dotyczy ona 
drugiego etapu naboru do oddziału przedszkolnego. W pierwszym etapie przyjmowane są dzieci 
zamieszkałe w danym obwodzie. W związku z tym nie ma potrzeby uzupełnienia projektu 
uchwały o dodatkowe zapisy. 
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Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.29.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia płanu pracy Komisji Budżetu i Inwestycji 

Rady Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 1V.30.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Rady Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 Radnych, przeciw był 1 Radny, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr IV.31.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV. 32.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 r. 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 1V.33.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 14. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mińsk Mazowiecki Nr XLIX/358/18 

z dnia 23 sierpnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2018 - 2022 

oraz zasad wynajmowania lokali objętych zasobem 

Wójt Gminy - powiedział, że w sobotę 26 stycznia o godz. 10 zainteresowani radni i sołtysi 
mogą zapoznać się z nowo powstałym budynkiem mieszkalnym oraz z tzw. barakami w Janowie. 
Przypomniał też o autopoprawce dotyczącej ustalania wysokości stawek opłaty, którą zgłosił 
podczas Komisji. 

Zebrani przedyskutowali zapisy Programu - po dyskusji nie zdecydowano się 
na wprowadzenie zmian do Programu oprócz autopoprawki Wójta. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są jeszcze pytania 
do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 Radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 Radny. 

Uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr IV.34.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Mińsk Mazowiecki 
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

Odbyła się dyskusja w sprawie projektu uchwały, w trakcie której głos zabrali 
Pan Edward Szopa członek Rady Sołeckiej Huty Mińskiej, Pan Jakub Samborski radny Rady 
Gminy, Pan Sławomir Barankiewicz Kierownik GOPS, Pan Zbigniew Piątkowski redaktor 
„Co Słychać?" i Wójt Gminy. Po dyskusji nie wprowadzono zmian do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 1V.35.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

str. 8/11 



Punkt 16. 
Uchwała w sprawie intencyjnego poparcia inicjatywy dotyczącej utworzenia 

przystanku kolejowego w miejscowości Grzebowilk, gm. Siennica 

Pan Radosław LEGAT Zastępca Wójta - poinformował o kontekście sprawy. O poparcie 
inicjatywy zwrócili się przedstawiciele Gminy Siennica. Podjęcie uchwały nie wiąże się 
z kosztami finansowymi dla naszej Gminy. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.36.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwała w sprawie nabycia przez Gminę Mińsk Mazowiecki nieruchomości położonej 

w miejscowości Nowe Osiny 

Wójt - poinformował, że jest to nabycie pod poszerzenie ul. Jesionowej, nabycie jest 
za symboliczną cenę 1 zł za m^. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV. 3 7.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

str. 9/11 



Punkt 18. 
Uchwała w sprawie nabycia przez Gminę Mińsk Mazowiecki nieruchomości położonej 

w miejscowości Targówka 

Wójt - zaprezentował położenie nieruchomości na mapie i przypomniał, że temat był już 
dyskutowany w poprzedniej kadencji. Nabycie jest na cele drogowe i nastąpiłoby za symboliczną 
cenę 1 zł za m^. Droga jest przewidziana w planie zagospodarowania przestrzennego. 
Pan Zygmunt WARSZAWSKI Sołtys Targówki - zaapelował o podjęcie przedstawionej 
uchwały, ponieważ jest to z korzyścią dla mieszkańców i rozwoju tego terenu. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV. 38.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Interpelacje radnych, zapytania i wnioski 

Pan Edward SZOPA członek Rady Sołeckiej Huty Mińskiej - powiedział, że nie otrzymał 
odpowiedzi na pytanie, kto kontroluje zespół interdyscyplinarny. Powiedział również, że radny 
Krupski podczas Komisji Budżetowej złożył cały szereg pytań, które są bardzo sensowne i warto 
się nad nimi zastanowić. Zapewne Przewodniczący Komisji Budżetowej zaplanuje czas na taką 
dyskusję i bardzo chętnie wziąłby w niej udział. Pan Szopa zapytał też, czy tzw. tęczowe piątki 
zaistniały w naszych szkołach i jakie były ich ewentualne efekty oraz jak wygląda praca szkół 
w związku z doniesieniami medialnymi o zwiększonej liczbie zwolnień lekarskich wśród 
nauczycieli i czy była przeprowadzona pogłębiona analiza tej sprawy. 

Punkt 20. 
Odpowiedzi na interpelacje radnych, zapytania i wnioski 

Wójt Gminy - w sprawie kontrolowania zespołu interdyscyplinarnego powiedział, 
że wyczerpującą odpowiedź udzieli na kolejnej sesji. Jeśli chodzi o tzw. tęczowe piątki 
to podczas spotkania z dyrektorami nikt nie poruszał tej sprawy. W sprawie zwolnień lekarskich 
nauczycieli Wójt odpowiedział, że nie miał zgłoszeń w tej sprawie. Powiedział również 
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o planowanych podwyżkach pensji dla pracowników obsługi zatrudnionych w szkołach oraz 
przypomniał o dyskusjach w sprawie podwyżek dla nauczycieli. 

Punkt 21. 
Wolne wnioski 

Pan Zbigniew PIĄTKOWSKI Redaktor „Co Słychać?" - w ramach podziękowań za wsparcie 
finansowe w organizacji Festiwalu Chleba przekazał radnym i Wójtowi pakiet nagrań z tego 
Festiwalu. Pan redaktor zwrócił też uwagę na potrzebę wspierania imprez kulturalnych 
organizowanych na terenie Gminy i zaproponował zorganizowanie gminnych dożynek. 
Pan Maciej GAŁĄZKA Radny Rady Gminy - poruszył sprawę zebrań wiejskich wyborczych 
w sprawie wyborów sołtysów i Rad Sołeckich. 
Wójt - zaproponował zaproszenie na kolejną sesję osób, które przestaną być sołtysami, 
aby oficjalnie podziękować im za pełnienie tej funkcji. 
Przewodniczący Rady Gminy - przypomniał o wyjeździe do Janowa w celu zapoznania się 
z nowopowstałymi mieszkaniami i barakami. Powiedział również, że sprawami, o które pytał 
radny Krupski radni jak najbardziej będą się zajmować i o terminie spotkania, na którym 
te sprawy będą poruszone Pan Szopa zostanie poinformowany. Następnie Przewodniczący 
odczytał odpowiedź Ministerstwa Środowiska w sprawie stanowiska Rady Gminy dotyczącego 
problemów z rosnącą populacją dzików w terenach zabudowanych. Poinformował również, 
że według nowych zaleceń interpelacje powinny być składane na piśmie do Rady Gminy, 
więc ten pkt nie będzie już uwzględniany w porządku obrad. Poruszył też temat diet dla sołtysów 
- sprawa będzie dyskutowana na kolejnych Komisjach. Na zakończenie Przewodniczący złożył 
życzenia w związku ze zbliżającymi się feriami. 

Po wyczerpaniu tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim 
obecnym za uczestnictwo i zakończył obrady IV Sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
które odbyły się w dniu 24 stycznia 2019 r. 

Protokół sporządził: 
Paweł Drobotowski 

Punkt 22. 
Zamknięcie sesji Rady Gminy 
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